
 

 

 

  

 

 

 

Skrivelse till regionstyrelsens personalutskott 

Hur säkerställer vi återhämtning för alla 

Region Kronobergs medarbetare?  

Covid-19 har under året på flera sätt inneburit en ökad belastning för Region 

Kronoberg som organisation och för alla våra medarbetare. Stora och snabba 

omställningar i verksamheten. Svårt sjuka patienter, stress och oro över att 

kanske själv bli smittad på sin arbetsplats. Hemarbete utan kollegor i närheten.  

Ovisshet kring om och i så fall när läget kan återgå till det normala. Detta är 

bara några exempel på de utmaningar som regionens medarbetare mött under 

våren och sommaren. 

 

Effekterna av Covid-19 kan komma visa sig inte bara i utan även efter det akuta 

läget. Det är därför viktigt att Region Kronoberg säkerställer att alla 

medarbetare ges möjlighet till verklig återhämtning och stöd bearbeta vad som 

hänt.  

 

Jag vill att regionstyrelsens personalutskott vid nästa sammanträde får en 

utförlig redovisning över vilka åtgärder som vidtagits och vilka åtgärder som 

kommer att vidtas framåt för att säkerställa att alla Region Kronobergs 

medarbetare får den återhämtning som behövs, samtidigt som verksamheten 

kan fortgå patientsäkert. 

 

Som en del av redovisningen vill jag särskilt ha svar på följande frågor: 

 
▪ Har alla medarbetare som önskat erbjudits samtalsstöd och hur många 

samtalsstöd har genomförts? 

▪ Kommer alla medarbetare kunna ta ut önskad semester under 2020? Om 

inte – hur ser vi till att medarbetarna kan ta ut semestern framöver? 

▪ Hur ser statistiken för långtidssjukskrivningar ut för Region Kronobergs 

medarbetare under 2020 jämfört med 2019? 
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